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Abstract (en)
[origin: CN106435987A] The invention relates to a can system (1, 1') for a flat knitting machine with a first cam (VS, VS'), which comprises cam parts
for the realization of at least two cam functions of the cam functions 'knit', 'stitch form', 'catch', 'transfer'. The first cam (VS, VS') has at least one cam
part for realizing a covering function. The cam part is formed to be an extrusion part (30, 30', 70). The extrusion part comprises contact surfaces (31,
31', 32, 32', 71, 72, 73) on at least two different heights for cooperating with a foot (41) of a slider (40) or a needle (20).

Abstract (de)
Bei einem Schlosssystem (1, 1') für eine Flachstrickmaschine mit einem ersten Schloss (VS, VS'), das Schlossteile zur Realisierung zumindest
zweier Schlossfunktionen der Schlossfunktionen "nicht stricken", "Masche bilden", "Fang", "Übergabe von Maschen", "Übernahme von Maschen"
aufweist, weist das erste Schloss (VS, VS') zumindest ein Schlossteil zur Realisierung einer Abdeckfunktion auf, das als Drückerteil (30, 30', 70)
ausgebildet ist, welches Kontaktflächen (31, 31', 32, 32', 71, 72, 73) in zumindest zwei unterschiedlichen Höhen zur Zusammenwirkung mit einem
Fuß (41) eines Schiebers (40) oder einer Nadel (20) aufweist.
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